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Fylkesordfører,

 

Innovasjon Norge er et av fylkeskommunenes viktigste virkemidler for å skape nye arbeidsplasser. Staten og fylkene
eier selskapet i felleskap.

 

For tredje år på rad har norske økonomistudenter stemt frem Innovasjon Norge som det selskapet de aller helst vil
jobbe for i den årlige undersøkelsen til Karrierebarometeret.

 

20.september kan vi lese i avisen at 127 nye jobber i selskapet ikke har blitt lyst ut, om lag 1/3 del av nye jobber i
selskapet siden 2014. Dette står i sterk kontrast til tidligere uttalelser om at «Faste stillinger og stillinger med
varighet over seks måneder blir alltid lyst ut internt og eksternt".

 

Innovasjon Norge er opptatt av å presisere at selv om de er et offentlig eid selskap er de ikke underlagt
Statsansatteloven, som sier at statlige virksomheter må lyse ut stillinger offentlig.

 

Det hersker liten tvil om at uansett om Innovasjon Norge er underlagt statsansatteloven eller ikke, er hovedregelen i
både stat, fylkeskommune og i stat og fylkeskommunalt eide bedrifter: hovedregelen er offentlig utlysning av stillinger.

 

Spørsmål: vil fylkesordfører gi beskjed til innovasjon Norge at vi forventer at i fremtiden vil stillinger bli lyst ut offentlig,
slik at flere får muligheten til å søke på jobber i det selskapet de aller helst vil jobbe for.

 

Hilsen Tor Andre Ljosland (KrF)


